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UNIE RODIČŮ PŘI ZŠ A MŠ MARKVARTICE,   

SVAZ ŽEN MARKVARTICE  

A OBEC MARKVARTICE,  

SI VÁS TÍMTO DOVOLUJÍ POZVAT NA  TRADIČNÍ 

Koná se 

v sobotu 14. listopadu  

od 20:00 hod. 

na sále Obecního domu  

v Markvarticích. 

Vstupné je 50,- Kč. 
 

K tanci a poslechu  

hraje : 

WMusic 

Součástí programu je dětské 
představení, výtvarná soutěž dětí 
s tématem „svatomartinská husa“  

a slosování vstupenek  
o nečekanou  

a určitě překvapivou cenu! 
 
Přijďte a svou účastí podpořte akci, 

jejíž případný výtěžek bude  
věnován Unii rodičů naší ZŠ a MŠ. 

Martinskou zábavu 
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ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Mar-
kvartice, které se konalo dne 17. 09. 

2015 
 od 18:00 do 19:30 hodin ve společen-
ské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli pří-
tomni: Tomáš Renka, Ing. Petr Hodboď, 
Jaroslav Flieger, Alice Mitrušková, Jan 
Ihnát, Hana Didíková, ing. Libor Kunte, 
Jiří Zach  
 
Omluven byl: Radek Burián 
 

Usnesení č. ZO 15 07 01 -  Schválení 
návrhové komise  
Zastupitelstvo obce schvaluje návrho-
vou komisi ve složení:  Hana Didíková, 
Alice Mitrušková. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 

 
Usnesení č. ZO 15 07 02 – Schválení 
programu 7. veřejného zasedání ZO 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 
7. veřejného zasedání Zastupitelstva 
obce Markvartice v roce 2015. 
Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 
1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Kontrola úkolů z minulého VZZO 
4) Zpráva o hospodaření obce Markvar-
tice za období 1-8/2015 
5) Rozpočtové opatření č. 3 
6) Prodej části pozemku p.č. 2865/1 
(Vališ) 
7) Pronájem pozemků p.č. 452 a p.č. 
1930/1 (Sváda) 
8) Pronájem části pozemku p.č. 2875/1 
(Říhová) 
9) Záměr prodeje pozemku p.č. 2499  
10) Malování školy 1. stupeň 
11) Navýšení částk – střecha garáže 
v KOVOSU 
12) Schválení smlouvy o zřízení VB – 
služebnosti 
13) Schválení zprávy o uplatňování 
Územního plánu Markvartice 
14) Oprava komínu – Červený dvůr – 
vyvložkování 
15) Úprava kotle v KOVOSU 
16) Změna výše nájmu v tělocvičně 
17) Pořízení šnekového dopravníku na 
uhlí – ZŠ 
18) Zpracování studie na pozemku p.č. 
3299 
19) Oprava části místní komunikace – 
směr Veselíčko – pozemek p.č. 3427 

20) Schválení smlouvy o poskytnutí 
podpory ze SFŽP – Komunitní kom-
postárna – pořízení techniky 
21) Doplnění strategického plánu obce 
Markvartice 
22) Odstranění plechových garáží u by-
tovek na Tůmáku 
23) Zřízení parkoviště u bytovek na 
Tůmáku 
24) Schválení podání žádosti na vybudo-
vání semaforu na silnici č. 13 u zastávky 
25) Finanční příspěvek TJ SK Markvarti-
ce – stolní tenis 
26) Pořízení podlahového mycího auto-
matu 
27) Nákup dopravního značení na míst-
ní komunikaci 
28) Diskuze a závěr 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
Zasedání se řídí jednacím řádem schvá-
leným 11. 11. 2010. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 03 – Kontrola 
plnění úkolů z 6. zasedání ZO 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
informaci o plnění úkolů z 6. zasedání 
Zastupitelstva obce Markvartice. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 04 –Hospodaření 
obce za období 1-8/2015 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
informaci o hospodaření obce Markvar-
tice za období 1-8/2015. 
Příjmy k 31.8.2015 75,77 %  
Výdaje k 31.8.2015 62,50 %  
Stav na BÚ ČSOB k 31.8.2015 
263 258,44 Kč  
Stav na BÚ ČNB k 31.8.2015 
4 301 440,65 Kč  
Stav na úvěrovém účtu k 31. 8. 2015  -
80 000,- Kč  
Stav v pokladně k 31.8.2015 5 290,- Kč 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 05 – Schválení 
rozpočtového opatření č. 3 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočto-
vé opatření č. 3, které je přílohou toho-
to usnesení. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 07 06 – Schválení 
prodeje pozemku p. č. 2865/1  
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej 
pozemku p. č. 2865/1 manželům Vališo-
vým. Cena za m2 je 70,- Kč, návrh na 

vklad, GP a daň z nabytí nemovitých 
věcí platí manželé Vališovi. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 07 – Pronájem 
pozemků p.č. 452 a p.č. 1930/1 (Sváda) 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem 
pozemků p.č. 452 – výměra 56 m2 a p.č. 
1930/1 – výměra 238 m2 – manželům 
Svádovým. Cena pronájmu se stanovuje 
na 0,80 Kč/m2/rok. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 08 – Pronájem 
části pozemku p.č. 2875/1 (Říhová) 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem 
pozemku p.č. 2875/1 – výměra 40 m2  – 
manželům Říhovým. Cena pronájmu se 
stanovuje na 0,80 Kč/m2/rok. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 09 – Záměr pro-
deje pozemku p.č. 2499  
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr 
prodeje pozemku – výměra – 3595 m2 -  
p.č. 2499. 
Pro  5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
zdrželi se 3. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 10 – Vymalování 
školy – budova - 1. stupeň  
Zastupitelstvo obce schvaluje vymalo-
vání školy – budova – 1. stupeň. Cena za 
provedené práce bude celkem 45.000,- 
Kč. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 11 – Navýšení 
částky na zhotovení střechy na garáži v 
Kovosu  
Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení 
částky na zhotovení střechy na garáži 
v Kovosu, která byla poškozena násled-
kem větru a to o 50 000,- Kč bez DPH.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 07 12 – Schválení 
smlouvy o zřízení věcného břemene - 
služebnosti 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu 
o zřízení věcného břemene – služebnos-
ti č. IV-12-4012826/VB02 na akci „ 
DC_Markvartice, ppč. 1857/2, nové 
kNN“. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
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Usnesení č. ZO 15 07 19 – Oprava 
části místní komunikace – směr Ve-
selíčko – pozemek p.č. 3427  
Zastupitelstvo obce schvaluje opravu 
části místní komunikace – směr Vese-
líčko – pozemek p.č. 3427. Komunika-
ce je značně rozbitá a nelze ji 
ve stávajícím stavu používat.  
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
zdržel se 1.  
 
Usnesení č. ZO 15 07 20 – Schválení 
smlouvy č. 15246174 o poskytnutí 
podpory ze SFŽP ČR  
Zastupitelstvo obce schvaluje smlou-
vu č. 15246174 o poskytnutí podpory 
ze Státního fondu životního prostředí 
ČR v rámci Operačního programu 
Životního prostředí – na akci 
„Komunitní kompostárna - pořízení 
techniky“ 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 21 – Doplnění 
strategického plánu obce Markvarti-
ce 
Zastupitelstvo obce schvaluje dopl-
nění strategického plánu obce Mar-
kvartice. V budoucnu budeme plán 
dále doplňovat, tak jak bude potřeba 
– důležité při žádostech o dotace.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 07 22 – Odstraně-
ní plechových garáží u bytovek na 
Tůmáku 
Zastupitelstvo obce schvaluje odstra-
nění plechových garáží u bytovek na 

Tůmáku. Garáže jsou postaveny na 
pozemku obce a pozemku pana 
Patky a jsou v havarijním stavu. 
Odstranění proběhne do 31. 12. 
2015. Pověřeni vyřízením jsou pan 
Flieger a pan Kunte Ing. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 07 23 – Zřízení 
parkoviště u bytovek na Tůmáku 
Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení 
parkoviště u bytovek na Tůmáku. 
Vznikne zde cca 6 nových parkova-
cích míst pro občany. Dle potřeby se 
pokusíme parkoviště dále rozšiřovat. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 07 24 – Schválení 
podání žádosti na vybudování zpo-

 
Usnesení č. ZO 15 07 13 – Schválení 
Zprávy o uplatňování Územního plánu 
Markvartice 
Zastupitelstvo obce schvaluje Zprávu o 
uplatňování Územního plánu Markvarti-
ce. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 14 – Oprava komí-
nu – Červený dvůr - vyvložkování 
Zastupitelstvo obce schvaluje opravu 
komínu – vyvložkování v Červeném dvo-
ře. Cena opravy je celkem 83.610,- Kč 
bez DPH.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 07 15 – Úprava kotle 
v KOVOSU – přestavba na automat 
Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu 
kotle Viadrus v areálu KOVOSU – pře-
stavba na automat za cenu 60.000,- Kč 
bez DPH.    
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 07 16 – Změna výše 
nájmu - tělocvična 
Zastupitelstvo obce schvaluje změnu 
výše nájmu v tělocvičně a to takto: přes-
polní – 300,- Kč/ hod, místní 150,- Kč/ 
hod a děti zdarma.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
Usnesení č. ZO 15 07 17 – Pořízení šne-
kového dopravníku na uhlí – kotelna ZŠ 
Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení 
nového šnekového dopravníku na uhlí 
do kotelny ZŠ. Stávající dopravník nelze 
opravit. Cena za nový dopravník je 
60 000,- Kč bez DPH. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
 
Usnesení č. ZO 15 07 18 – Zpracování 
územní studie  na pozemcích p.č. 3299 
a p.č. 3285 
Zastupitelstvo obce schvaluje zpracová-
ní územní studie na pozemcích p.č. 
3299 a p.č. 3285. Cena studie je celkem 
80 000,- Kč bez DPH.  
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel.  
 
 

 malovacího semaforu na silnici č. 13 – 
u zastávky  
Zastupitelstvo obce schvaluje podání 
žádosti na vybudování zpomalovacího 
semaforu v obou směrech na silnici č. 
13 – u zastávky. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 25 – Schválení 
finančního příspěvku – TJ SK Markvarti-
ce – stolní tenis 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnu-
tí finančního daru TJ SK Markvartice ve 
výši 5 000,- Kč. 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
nikdo se nezdržel. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 26 – Pořízení pod-
lahového mycího automatu 
Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení 
podlahového mycího automatu Cleanfix 
RA 430 za cenu 53 000,- Kč bez DPH.  
Pro 5 zastupitelů, proti 2, zdržel se 1. 
 
Usnesení č. ZO 15 07 27 – Nákup do-
pravního značení na místní komunika-
ce 
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup 
dopravního značení na místní komuni-
kace. Cena celkem je 30 000,- Kč bez 
DPH. Změny značení byly schváleny 
Magistrátem města Děčín.  
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 
zdržel se 1. 
 
 

 
Návrhová komise:   
    Hana Didíková,  
  Alice Mitrušková 
 
Ověřovatelé zápisu:  
  Ing. Petr Hodboď 
  Jaroslav Flieger,  
 
Místostarosta   
  Ing. Libor Kunte,  
 
Starosta    
  Tomáš Renka,  
 
  
 
 
V Markvarticích dne 23. 9. 2015 
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CIRKUS 
Druhý zářijový pátek byl ve znamení 
dobré nálady. Do naší obce zavítali čle-
nové artistické skupiny Mistral se svým 
bohatým programem. Součástí jejich 
vystoupení byla akrobatická a kouzel-
nická čísla, ale i vystoupení s ohněm. 
Nechyběl fakír ani klauni, jejichž zábav-
né kousky pobavily nejen děti. Do pro-
dukce se zapojilo i několik odvážlivců 
z řad publika. Podle hojné účasti, bouř-
livého aplausu a kladných reakcí během 
i po představení lze soudit, že se jedna-
lo o velice zdařilou akci. 

 

S KOTVOU V LIBERCI 
V rámci čerpání dotace v projektu Kot-
va – účelné trávení volného času jsme  
v sobotu 19.9. realizovali celodenní 
výlet do liberecké ZOO, kde součástí 
prohlídky byla i expozice gigantů 
z pravěké doby a následně naše cesta 
vedla do Dinoparku. Nabízená místa 
byla během tří dnů do posledního 
obsazena a zdaleka nedostačovala 
zájmu o tuto akci, ten byl opravdu 
veliký. Zvládli jsme uspokojit  prvních  
47 zájemců, více kapacita míst 
v autobusu nedovolovala. Po celý den 
bylo krásné počasí, které přispělo 
k dobré náladě. Až na drobný zádrhel 
s nevhodně zvoleným místem 
k parkování a s ním spojenou zbytečně 
dlouhou cestou k vstupní bráně do 
ZOO žádná komplikace nenastala a 
všichni se v pořádku vrátili domů 
s dobrým pocitem příjemně strávené-
ho dne se svými blízkými. 

 
 
ŠERMÍŘI 
Opravdu bombastickou tečkou za akce-
mi klubu KOTVA pro širokou veřejnost  
v letošním roce bylo vystoupení skupiny 
historického šermu Řád Černých rytířů 
z České Kamenice, kteří nám předvedli 
pravý rytířský souboj. Poté následovalo 
představení s ohněm  tematicky nazva-
né Andělé a démoni. Kdo se přišel podí-
vat, jistě bude souhlasit, že tato pro-
dukce byla vskutku velkolepá. 
Děkuji všem, kteří se na 
přípravě a realizaci výše 
uvedených akcí podíleli.                        
Z. Fliegerová 
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NOVÁ INFORMACE O OPRAVĚ 
OPĚRNÉ ZDI 
 
Vážení spoluobčané, 

je mi opravdu líto, že se nevyplnily 
předpoklady, které jsem psal 
v posledním Zpravodaji stran termínů 
opravy opěrné zdi „U Vorlů“. Vše se 
odehrávalo k naší spokojenosti, proto-
že vítězná firma podepsala smlouvu 
s investorem (Ústecký kraj) a 7. září si 
opravdu staveniště převzala. Na dotaz, 
kdy firma začne s pracemi, mi bylo při-
bližně 10. září sděleno: „Firma si zařizu-
je všechna povolení související 
s omezením dopravy a má čtrnáct týd-
nů na to, aby stavbu dokončila. 
K samotnému zahájení stavby by mělo 
dojít ke konci září, což znamená, že 
stavba bude asi do 15. 12. 2015 dokon-

čena“. Když se ještě v pondělí 28. 9. nic 
nedělo, zvedl jsem telefon a na patřič-
ných místech se dotázal… Odpověď, 
které se mi dostalo, se mi pranic nelíbi-
la, ale já osobně i obec je v tomto smě-
ru „malý pán“. V podmínkách pro reali-
zaci stavby byl požadavek Agentury 
ochrany přírody a krajiny, který se fir-
ma rozhodla dodržet, což v důsledku 
znamenalo, že stavebnímu dílu byla 
udělena výjimka a práce se rozeběh-
nou v dubnu 2016. 
Milí Markvartičtí, vím, že i pro vás je 
tato informace víc než nepříjemná, ale 
nezbyde nám nic jiného než ještě šest 
měsíců přečkat. Správa údržby silnic 
provedla provizorní sanaci kaverny 
zasypáním, čímž nehrozí pád do 
„propasti“. Bohužel, dopravní šikana 
bude trvat až do úplného dokončení 
díla. O jeho termínu nechci spekulovat, 

ale oněch čtrnáct týdnů na realizaci má 
firma dodržet. Snad jediné pozitivum, 
které lze spatřit na posunu termínu je 
skutečnost, že kvalitu stavby neohrozí 
mrazy, čímž by mohlo dojít ke kvalitní-
mu zpracování díla.  
Moc vás všechny prosím o trpělivost a 
vězte, že se opravdu snažíme učinit 
maximum pro to, aby se akce úspěšně 
dokončila. Nejdůležitější bylo akci zahr-
nout do plánu investic Ústeckého kraje, 
což se nám s přispěním některých kraj-
ských zastupitelů podařilo.  
 
Libor Kunte – místostarosta obce 

Všechny uvedené akce 
byly realizovány  v rámci 
projektu KOTVA – podpo-
ra účelného trávení volného času. 
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HASIČSKÁ SOUTĚŽ 2015 
 
Dne 26. 9. se konal již 14. ročník Mar-
kvarticé soutěže v požárním útoku. 
Tradičně se toto klání odehrávalo na 
fotbalovém hřišti a zúčastnily se ho 
týmy z Horních Habartic, Dolních Ha-
bartic, Křešic, Boletic nad Labem, 
Starého Města a Markvartic.  
Domácí soutěž byla zajímavá tím, že 
všechna družstva ke svému útoku pou-
žívala pouze jednu mašinu. Chtěli jsme 
se vyvarovat sporům s ostatními účast-
níky, kteří často poukazovali zrovna na 
nás, že máme upravenou stříkačku, a 
tím pádem vyhráváme. Všechna druž-
stva měli stejné podmínky a i přes to, 
jsme ukázali, že naše kvalita není 
v technice ale v lidech. Soutěžilo se 
v klasickém požárním útoku a novin-
kou pro letošní rok bylo to, že jsme si 
zapůjčili elektronické terče 
s časomírou z Boletic nad Labem.  
Naši hasiči nedali opět nikomu šanci a 
klání na domácí půdě ve složení Jiří 
Zach ml., Jiří Bíža, Antonín Malina, 
Josef Malina, Michal Váňa, Jan Malina 
a Jiří Zach nejml. již po 13. vyhráli. Po 
skončení požárních útoků se soutěžící i 
z řad diváků 

mohli zúčastnit v boji o „sud piva“. 
Úkolem dvojice bylo projet určenou 
dráhu na rudlíku, v co nejkratším čase, 
ale stěžejní bylo to, že „řidič“ měl za-
vázané oči a jel pouze podle navigáto-
ra, kterého vezl. Nejlépe se s dráhou 
vypořádala dvojice z Boletic. 
V letošním roce jsme se zú-
častnili pěti soutěží, z toho 
jsme třikrát vyhráli, jednou 
obsadili čtvrté a jednou páté 
místo. 
V závěru bychom chtěli po-
děkovat všem, kteří se podí-
leli na organizaci soutěže a 

přiložili ruku k dílu. Dále také staros-
tovi obce panu Renkovi, sportovcům 
za zapůjčení hřiště a rodině Labudo-
vých za poskytnutí elektrického prou-
du. 
 

Kateřina Zachová ml.  
 
 

Nejen soutěže-
mi živ jest člo-
věk. Naši hasiči 
opět ochotně 
přiložili ruku k 
dílu. Protože na 

sále „Óčka“ bylo nutné po opravách 
vymalovat pódium, ujali se této prá-
ce právě naši chlapi od ohně. Práce 
se jim zdařila a z vysokého lešení 
nikdo nespadl. 
-ck- 
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ADVENTNÍ A VÁNOČNÍ VAZBA 
 Vážení a milí spoluobčané, 
čas vánoční se nezadržitelně blíží a prv-
ní adventní neděle je již 29. listopadu. 
Obecní úřad připravil ve spolupráci 
s paní Kunteovou a Střední školou za-
hradnickou a zemědělskou v Děčíně - 
Libverdě tradiční setkání, při kterém si 
zájemci mohou připravit adventní vě-
nec na stůl, závěsný adventní věnec na 
dveře, ozdobenou vánoční hvězdu či 
pěkný vánoční svícen. Fantazii a nápa-

dům se meze nekladou. 
TATO DÍLNA S TÉMATIKOU VÁNOČNÍ 
FLORISTIKY SE USKUTEČNÍ  

V SOBOTU 28. LISTOPADU  
OD 17:00 HOD V KABINÁCH. 

Kromě připraveného vánočního svařá-
ku, kávy a čaje (vše je pro účastníky 
zdarma), bude možné nakoupit i základ-
ní floristický materiál, podložku na vě-
nec, ale i svíčky a přízdoby s vánoční 
tématikou. Chvojí na vázání bude pro 
účastníky zajištěno. V omezeném množ-

ství budou k zapůjčení i zahradnické 
nůžky a tavné lepící pistole. Pokud však 
máte, přineste si s sebou nářadí vlastní. 
Udělejte si volno, vezměte s sebou děti 
či vnoučata a přijďte se pobavit a při-
tom si vytvořit pěknou ozdobu pro vá-
noční čas! Ochutnávka právě napečené-
ho cukroví od jednotlivých účastníků je 
vítána! 
 Těšíme se na setkání s vámi.    
  
Libor Kunte, místostarosta obce 
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Asi po třiceti letech jsem znovu založil v 
Markvarticích pod TJ SK oddíl stolního 
tenisu. Stalo se tak zejména za finanční 
podpory Obce Markvartice a obce Ve-
selé. Po roce tréninku jsme přihlásili do 
soutěže dvě mužstva. První družstvo B, 
kde hrají: Matějček Tomáš a Lein Domi-
nik z Veselého a Komárek Filip, Komár-
ková Agatha, Komárek Patrik a Komárek 
Jiří z Markvartic. Patrik je teprve ve 2. 
třídě, ale je to naše velká naděje. Děti 
sice ještě nevyhrávají, ale dělají zápas 
od zápasu pokroky. Druhé družstvo A 
tvoří: Lopušan Milan, Hanuš Jiří, Hanuš 
Petr, Karlovský Tomáš a Schaffer Karel. 
Se členy družstva A jsem hrával v České 
Kamenici 3. ligu o postup do 2. ligy, 
kterou jsme také vyhráli. Bohužel jsme 
se museli pro nedostatek peněz odhlá-
sit.  

Výsledky posledních odehraných mis-
trovských zápasů dne 12. 10. 2015: 
družstvo Markvartice B – Benešov C 
0:18 
družstvo Markvartice A – Benešov B 
18:0 
body: Lopušan 4,5, Hanuš J. 4,5, Hanuš 
Petr 4,5, Karlovský 4,5. 
V příští sezóně, která trvá od září do 
března, chceme hrát krajskou soutěž. 
Věřím, že okresní přebor vyhrajeme bez 
ztráty kytičky, celkem 22 zápasů v ce-
lém okrese. 
Milan Lopušan  

 

RSST Děčín - Okresní soutěž, muži 2015/2016 

                

Tabulka soutěže po 4. kole - Základní část 

 Mužstvo U V R P Zápasy Body 

1 Slavoj Děčín B 4 3 0 1 56:16 10 

2 SKST Č.Kamenice A 4 3 0 1 54:18 10 

3 SKST Děčín G 3 3 0 0 40:14 9 

4 Sn Varnsdorf F 3 2 0 1 30:24 7 

5 GPD Benešov C 4 1 0 3 21:51 6 

6 Slavoj Děčín C 3 1 0 2 26:28 5 

7 SKST Děčín F 3 1 0 2 24:30 5 

8 SK Markvartice B 4 0 0 4 1:71 4 

RSST Děčín - Okresní přebor, muži 2015/2016 
                
Tabulka soutěže po 3. kole - Základní část 

 Mužstvo U V R P Zápasy Body 

1 SK Markvartice A 3 3 0 0 47:7 9 

2 Sn Varnsdorf B 3 3 0 0 36:18 9 

3 SKST Děčín D 3 2 0 1 24:30 7 

4 SKST Děčín E 3 2 0 1 29:25 7 

5 Slavoj Děčín A 3 1 1 1 28:26 6 

6 SKST Děčín C 3 1 1 1 26:28 6 

7 Sn Varnsdorf E 3 0 2 1 26:28 5 

8 Sn Varnsdorf D 2 1 0 1 15:21 4 

9 SK Malá Veleň A 3 0 0 3 18:36 3 

10 Sn Varnsdorf C 2 0 0 2 14:22 2 

11 GPD Benešov B 2 0 0 2 7:29 2 
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Í 390 LET  OD REBÉLIE 
Ota Jindřich z Vartenberka byl zabit 
svými poddanými na tvrzi Rotenhof 
v Markvarticích nad ránem dne 29. 
října roku 1625. Letos tomu bylo 390 
let a proto se v den státního svátku, 
který je 28. října, tedy v předvečer zmí-
něného výročí, sešlo na naší tvrzi něko-
lik desítek zájemců o místní historii. 
Krátkým (dvouhodinovým) programem 
prováděli historici, kteří před několika 
lety prováděli průzkum naší tvrze. Náš 
rodák Josef Rybánský, pracovník varn-
sdorfské pobočky děčínského muzea, 
seznámil přítomné s původní dispozicí 
budov, které panskému dvoru, či tvrzi 
náležely. Poté vedl pracovník Státního 
památkového ústavu Jaroslav Skopec 
prohlídku objektu z vnější části, kdy 
upozornil na mnoho architektonických 
zajímavostí na fasádě Červeného dvora. 
Zmínil například, že venkovní zdivo stá-
le nese stopy renezančních omítek, 
které měly původní červenou barvu, 
podle které tvrz získala svůj název. Zá-

roveň také nastínil, podle připravených 
plánů, vnitřní dispozici tvrze a určil, 
k čemu místnosti mohly původně slou-
žit. Na sále v 1. patře pak archivář dě-
čínského muzea Václav Zeman objasnil 
situaci kolem tvrzí či panských dvorů 
v Markvarticích v 16. – 19. století a také 
připomněl zajímavosti z historie obce a 
působení šlechtických rodů na mar-
kvartickém území. Přednášku zakončil 
opět Josef Rybánský, který přítomným 
obšírně vysvětlil život a skon poslední-
ho Vartenberka z rohozecké větve. 
Před odchodem si návštěvníci mohli 
prohlédnout jednotlivé prostory a pří-
padně se zeptat přítomných odborníků 
na detaily, které je zajímaly. Vzhledem 
k tomu, že zde bylo více než padesát 
občanů a to zejména markvartických, je 
možné uvedené tématické odpoledne 
hodnotit velmi kladně, protože se po-
tvrdilo, že hodně místních má o historii 
naší obce zájem. Závěrem je nutno po-
děkovat všem přednášejícím, kteří vel-
mi fundovaně a přitom zajímavě přiblí-

žili obecnou i detailní historii Markvar-
tic všem přítomným. 
-ck- 

FOTO J. Komárek 
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ZÁVĚR PODZIMNÍ ČÁSTI FOTBALOVÝCH 
SOUTĚŽÍ 
Po mnoha letech strádání, hledání a malých 
radostí, se letošní soutěž II. třídy okresního 
přeboru začala vyvíjet tak, jak již dlouhá léta 
nepamatujeme. Poslední roky se vždy snaží-
me prosadit mezi nejlepší v okrese. Buď ale 
naše „áčko“ spadne do „pralesní ligy“ nebo 
se po postupu zoufale potácí na chvostu 
soutěže a bojí se o sestup. Letos je to ale 
jinak. Parta, která zůstala pohromadě od 
loňské sezóny, kdy se v soutěži zachránila 
díky několika zázračným okolnostem, si letos 
vede tak, jak bychom si představovali. Kluci v 
„A“ družstvu fotbalově vyzráli a začínají být 
nikoliv otloukánkem soutěže, ale soupeřem, 
kterého musí všichni brát vážně. Jaké plusy 
lze ze hry našeho družstva vyzdvihnout? 
Prvním pozitivem je to, že se herní projev 
týmu pomalu stabilizuje a ve většině případů 
hraje fotbal, na který se dá nejen koukat, ale 
kterému se dá fandit. Samozřejmě, že se 
výkyvy ve formě stále objevují.  Prohra hned 
v prvním zápase v derby s D. Habarticemi 
mrzela o to víc, že jsme si ji z větší části zavi-
nili sami svou nedisciplinovaností a také 
nezkušeností v situaci, jaká na hřišti nastala a 
kterou protřelý soupeř trestal. Mnohem 
horší ale byla domácí prohra s patrně nej-
slabším soupeřem přeboru z Verneřic. Další 
pozitivní věcí je, že se hráči dokáží po prohře 
či špatném výkonu rychle zmátořit  a 
v dalším zápase hrají o mnoho lépe. Třetím 
pozitivem je situace v kádru. Osm až devět 
hráčů jsou naši odchovanci. Jde o hráče, 
kteří zde fotbal hráli za žáky či dorost a tak 
se začíná dlouhodobá práce s mládeží vyplá-
cet. Nové posily z jiných mužstev zapadly do 
mužstva výborně. Jakub Šimek je nejlepším 

střelcem soutěže, Václav Gregor si našel 
své místo na dříve bolavém postu branká-
ře a stal se oporou. Martin Bernat přinesl 
oživení do zálohy. Přesto ale máme kádr 
dosti úzký. Při absenci dvou, tří hráčů mají 
trenéři problémy s naplněním lavičky ná-
hradníků.  Plusové jsou také získané body 
a skóre. Patříme k nejlépe střílejícím muž-
stvům soutěže a také máme jednu 
z nejlepších obran. Dvě kola před koncem 
podzimní části soutěže máme na svém 
kontě 33 vstřelených branek (3.místo 
v soutěži) a 20 branek obdržených, což nás 
řadí také na 3 místo . Celkově jsme zatím 
šestí s 19. body, což skutečně nepamatuje-
me deset let. Dají se na hře našeho muž-
stva nalézt mínusy? Dají. Ale pokud je 
budete chtít odhalit, přijďte na poslední 
zápas podzimní sezóny (v sobotu 7.11. od 
14:00 s Jiříkovem) a hlavně choďte na 
zápasy na jaře. Určitě se  bude na co kou-
kat. Přejeme si, abychom těch mínusů 
viděli do nejméně. 
Základ mužstva tvoří: Václav Gregor 
(brankář), obránci Petr Kolman, Tomáš 
Svoboda, Vojtěch Polan, Tomáš Göttlich, 
Lukáš Zeman. Záložníci Jan Svoboda, Josef 
Gaher, Martin Bernat, Petr Raba (hrající 
trenér), Antonín Vlach, Tomáš Nidrle, 
David Hagara a útočníci Jakub Šimek, Zde-
něk Šafránek. Dlouhodobě je zraněn Vác-
lav Němeček a Jan Bosák. Do mužstva již 
také nakoukl Patrik Chovanec z dorostu. 
Asistentem trenéra je Jaroslav Göttlich, 
vedoucím mužstva Ing. Václav Kolman. 
Zdravotnicí je Monika Čvančarová 
 
DOROST 

Mužstvo, které před dvěma lety získalo 
první místo v okresním poháru a pak titul 
přeborníka okresu, vůbec nevypadá na to, 
že by mělo zájem o růst. Hráči přestali tré-
novat, pod vlivem patrně jiných zájmů a asi 
i vlastní leností přestali dávat fotbalu to, co 
potřebuje. Po podzimní části je dorost ve 
své soutěži poslední s gigantickým počtem 
obdržených branek a minimem vstřelených. 
Na kontě je pouze jeden bod za domácí 
remízu s Cvikovem, což byl také jediný zá-
pas, kdy byl tým kompletní a v němž se 
ukázalo, že potenciál mužstvo má. Fotbalo-
vé srdíčko, až na výjimky ale chybí. Je to 
škoda. Po delší době je zde dorost, který 
tvoří hráči, ze kterých by byli dobří fotbalis-
té, ale oni sami jimi být patrně nechtějí. 
Impulzem pro nastartování mužstva by 
mohla být dlouho avizovaná změna trenéra. 
Jenže kde nějakého nového trenéra vzít?  
 
MLADŠÍ ŽÁCI 
Tak jako dorost, koukají mladší žáci na své 
soupeře z posledního místa tabulky, když 
vstřelili 16 branek a dostali jich 127. Co 
k tomu říci? Kádr je úzký a soupeři silní. 
Trenéry mužstva jsou Petr Pacovský ml. a J. 
Nejedlý. 
 
MLADŠÍ PŘÍPRAVKA 
Po loňských začátcích si naše nejmenší na-
děje začínají čichat k úspěchům.  Na svých 
satelitních turnajích již zdaleka nepatří mezi 
poslední a dokonce již jeden vyhráli a 
v dalších se umístili na druhém místě. Dou-
fejme, že se z těchto dětí, které jsou vedeny 
skupinou svých rodičů, podaří vypiplat plat-
né hráče pro budoucnost markvartického 
fotbalu 

 
FO

TB
A

L 
 

R
EA

K
C

E 
N

A
 S

IT
U

A
C

I Kdo nic nedělá, nic nezkazí. 
Nejsem sice zdejším rodákem, ale pár let již v Markvarticích žiji. Na druhou stranu zase mohu na základě vlastních zkušeností porovnávat 
život v naší obci se životem v jiných obcích. Proto mi dovolte krátké zamyšlení. Nevím, jestli je to pouze "dobou", jak se nyní s oblibou říká, 
když se nám něco nelíbí, nebo spíše lidmi, kteří zde žijí. 
Ohraným hitem posledních měsíců je stále dokola opakované tvrzení stále stejných lidí, že naše obec je rozdělena na dva tábory. Možná to 
tak krátce po volbách do obecního zastupitelstva mohlo vypadat, ale čas ukázal, že tomu tak snad není. Aspoň já osobně to takto nepociťu-
ji. Občas si tedy kladu otázku, "proč se s tímto tvrzením stále setkávám?" Došel jsem k závěru, se kterým sice nemusíte souhlasit, ale moje 
osobní zkušenost mne v něm utvrdila. Zdá se mi totiž, že problémem v této obci je spíše to, že každý dobrý skutek musí být po zásluze 
potrestán, o čemž jsem se přesvědčil doslova "na vlastní kůži" během svého pětiletého působení ve funkci fotbalového trenéra mládeže. 
Jen pro nezasvěcené připomínám, že se této činnosti věnuji ve svém volném čase a bez jakýchkoli finančních nároků. A to nejen přes 
"fotbalový rok" ve všedních dnech či o víkendech, ale také během prázdnin, kdy jsem letos o naší dovolené vedl letní soustředění žáků. Jen 
připomínám, že se na toto soustředění podařilo zajistit finanční dotaci od krajského úřadu a finanční dary od obecních úřadů, takže náklady 
pro rodiče byly minimální. Tím se nechci chlubit, ale pokud místo podání ruky a poděkování slyšíte jen samé připomínky a kritiku, tak mi 
věřte, že příště se budu opravdu velmi rozmýšlet, jestli něco podobného budu organizovat. Jako trenér musím jednat nejen se svými hráči a 
klubem, ale i s obecním úřadem, základní školou a hlavně s rodiči žáků. Je to celé o spoustě času, zařizování a především o ne vždy jednodu-
ché komunikaci. Nelze vždy všechny uspokojit podle jejich představ, protože ten, kdo má zodpovědnost, musí nakonec rozhodnout. Když 
sleduji život v naší obci, docházím k závěru, že s podobnými problémy se zde potýká vlastně každý, kdo chce něco dělat pro naši obec.  Se-
tkává se s tím ve své práci nejen pan starosta při výkonu své funkce (je úplně jedno, jestli se jedná o starostu bývalého či současného), ale i 
naše místní spolky (Dobrovolní hasiči, Kotva, Sportovní klub či Triangl). Nevděk a pomluvy dohnaly časem každého z nich. Nechápu, proč 
všichni musíme stále narážet na nějaké problémy a překážky a ve finále ještě poslouchat od lidí, kteří sedí jen doma "za pecí", že jsme to 
měli udělat jinak a že oni by to dokonce udělali líp. Nebo dokonce, že se ten či onen na tom obohatil. Tito kritici všeho a všech vůbec nepo-
chopili (spíše to pochopit ani nechtějí), že lidé, kteří v těchto spolcích pracují, to dělají ve svém volném čase a bez nároku na nějakou odmě-
nu. Jedinou odměnou pro ně je výsledek jejich práce a třeba i to zviditelnění naší obce. Nebudu zde psát o konkrétních případech, ale kdo 
není zcela netečný k zaručeným zprávám, které obcí neustále kolují, ví, o čem píši. 
Vážení kritici, zkuste se zamyslet sami nad sebou a nad tím, co děláte vy a co byste ještě mohli udělat pro tuto obec. Neřešte stále ty ostat-
ní, kteří se alespoň trochu snaží něco dělat, a spíš je podpořte. Přijďte mezi ně s nápady, pomožte jim svou prací. A pokud nám pomáhat 
nechcete, tak nás aspoň stále nekritizujte, založte si vlastní uskupení a ukažte nám, jak to jde dělat lépe. Nebráníme se konstruktivní kritice 
a připomínkám, ale o to vám zatím z důvodu různých osobních antipatií asi nejde. 

                                                                                          Petr Hunčovský, obyvatel Markvartic 
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SVOZ A LIKVIDACE TŘÍDĚNÉHO ODPADU 

PETlahve (žluté pytle) + TETRAPACKY (oranžové pytle) 10. a 24. listopadu, 8. a 22. prosince t.r. 

Sklo – zelené zvony 11. a 12. listopadu 2., 3., 23. a 24. prosince  t.r. 

Velkoobjemový odpad, elektronika:        SBĚRNÝ DVŮR otevřen každou sobotu 08:00 – 11:00 h. 

31.10. - 1.11.2015  MUDr. Miličová Jiřina Anenská 382/2, Děčín I 412507588  

7.  - 8. 11 2015 MUDr. Plyuschakov Oleksandr Myslbekova 404/23 Děčín I 412519622 

14.— 15. 11. 2015 MUDr. Křížová Eva Tylova 650/1, Děčín II 412516712 

17. 11. 2015 MUDr. Křemenová Alena Sokolská 129, Děčín IX 412544539 

21.—22. 11. 2015 MUDr. Jůdová Jana Riegerova 773/72, Děčín II 412523410 

28.—29. 11. 2015 MUDr. Lisachenko Vladyslav J.Š.Baara 692/26, Děčín V 412507588 

5.—6. 12. 2015 MUDr. Vojtěch Vladimír 28. října 110, Děčín I 412539298 

12.—13. 12. 2015 MUDr. Hladík Pavel Weberova 1537/7, Děčín VI 412539298 

19.—20. 12. 2015 MUDr. Křemen Adolf Teplická 270, Jílové 412550343 

24.12.2015 MUDr. Vojtěch Vladimír 28. října 110, Děčín I 412539298 

25.12.2015 MUDr. Jůdová Jana Riegerova 773/72, Děčín II 412523410 

26.—27. 12. 2015 MUDr. Křemen Adolf Teplická 270, Jílové 412550343 
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Veřejné zasedání zastupitelstva obce se bude konat 
ve středu. 18. listopadu 2015 od 18:00 hod. ve společenské místnosti kabin na hřišti. 

Případné změny sledujte na úřední desce OÚ. 

SILVESTR 2015 
Přestože do konce roku zbývají téměř dva měsíce, je nutno připravit oslavy příchodu roku nového. Vyhlašujeme proto jakousi 
„přihlašovací anketu“, díky níž chceme zjistit, jaký bude zájem o uspořádání obecního Silvestra a rozhodnout o místě jeho koná-
ní. Prosíme tímto spoluobčany, aby si v průběhu listopadu a přibližně do poloviny prosince rozmysleli, zda se obecního Silvestra 
zúčastní a aby své rozhodnutí nahlásili na Obecním úřadě. Můžete tak učinit osobně, telefonicky nebo elektronickou cestou 
(např. e-mailem). Podle počtu předběžně přihlášených budeme vědět, zda připravit Silvestra v kabinách na hřišti, nebo na sále 
obecního domu. Děkujeme předem za Vaši ochotu zúčastnit se této malé ankety, kterou nám velmi pomůžete s přípravami 
poslední akce roku 2015. 

Obec Markvartice 

SVOZ NEBEZPEČNÉHO ODPADU 
Obec ve spolupráci s místními hasiči pořádá Sběr nebezpečného odpadu. Touto akcí nabízíme našim občanům zbavit se nebez-
pečného odpadu, s jehož likvidací mají starosti. Svoz proběhne v sobotu dne  21. listopadu od 08:00 hodin. Připravte na uvede-
nou dobu nebezpečný odpad před své domy blízko vozovky tak, aby nepřekážel provozu, ale aby byl snadno dosažitelný pro 
obsluhu sběrného traktoru. Na dosažitelná místa tak můžete vynést: 

 staré barvy, plechovky od barev, mořidla, ředidla a podobné chemikálie v neporušených obalech 

 čistidla, kyseliny a louhy 

 lepidla a pryskyřice 

 asfaltový papír, zbytky asfaltu 

 azbestové tašky v rozumném množství či zbytky osinkocementových krytin  

 vyřazené autobaterie 
Do tohoto sběru nepatří staré pneumatiky a rovněž nebudou vybírány staré zářivky či obrazovky televizorů! Rovněž nebudou 
sbírány  komodity, na jejichž separaci je zařízen sběrný dvůr—ledničky, pračky, staré PC s příslušenstvím,  televizory  a velkoob-
jemový odpad (např. linolea či koberce nebo starý nábytek). 
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Myslivecký spolek SKALKA Markvartice 
Vám tímto oznamuje, že probíhá hlavní 
lovecká sezona. Tímto Vás, občany, 
žádáme, abyste v tomto období omezili 
pohyb ve večerních hodinách v okolí 
lesa a v lese.  
Náš MS SKALKA Markvartice také usku-
teční společné lovecké akce v honitbě, 
které mají za úkol, mimo jiné, snížit 

početní stavy černé zvěře (prasete divo-
kého). Vzhledem k tomu že honební 
pozemky se nacházejí v katastrálním 
území obce, žádáme Vás, občany Mar-
kvartic, aby v den konání lovecké akce 
byl omezen na minimum vstup do lesa 
a byla tak zajištěna bezpečnost. 
 

Termíny konání loveckých akcí: 

28. 11. 2015 sobota  
12. 12. 2015 sobota 

 
Lovecká akce začíná ve výše uvedeních 
dnech vždy od 8.00 do 16.00 hodin. 
  

Mnohokrát Vám děkujeme za pochope-
ní s pozdravem „Lesu zdar!“ 

 Otakar Bíža                                                              
Předseda MS Skalka Markvartice  
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